

Introducing **SureWood Origin**, your accessible entry into the **SureWood family**. Designed with the same trusted construction and eye for design as our flagship collections, **Origin** offers homeowners, builders, and renovators an affordable way to bring warmth, durability, and beauty into any space.

BE SURE OF A GOOD THING!

**VWP1515**
BARELINE

**VWP1516**
CASHMERE SAND

**VWP1517**
BEIGE CIRCUIT

**VWP1518**
BRISA

**VWP1519**
BURNT BRASS

**VWP1520**
WHEAT GROVE

**VWP1521**
SMOKE BARREL

**VWP1522**
TRUFFLE DUST

SMART

PRICE

Plank Size 7mm x 180mm x 1220mm R.L.

Whether you're choosing flooring for your first home, tackling a renovation, or updating a commercial space, **SureWood Origin** delivers practical performance and timeless appeal without compromise. It's the perfect starting point for projects big and small - backed by the reputation you've come to expect from Twelve Oaks.

Introducing **SureWood Origin**, your accessible entry into the **SureWood family**. Designed with the same trusted construction and eye for design as our flagship collections, **Origin** offers homeowners, builders, and renovators an affordable way to bring warmth, durability, and beauty into any space.

TwelveOaks®
Your Value, Our Promise®


www.twelveoaks.ca

SureWood Origin

Vinyl Flooring Plancher de Vinyle

Where enduring craftsmanship creates floors full of life and beauty.

La ou un savoir-faire durable cree des sols pleins de vie et de beaute.

TwelveOaks®
Your Value, Our Promise®

**5G Locking System**
Valinge's 5G® Locking System makes installation faster, smoother, and more secure - up to 80 feet without transitions.
***Passed NALFA LF01 Testing for Castor Chair Resistance, 25,000 completed cycles.**
Système d'assemblage 5G
Le système d'assemblage 5G® de Valinge rend l'installation plus rapide, plus fluide et plus sécurisée - jusqu'à 24 mètres sans transitions.
***Testé selon la norme NALFA LF01 pour la résistance aux roulettes de chaise, 25 000 cycles complétés.**

**Durable WPC Core**
At the heart: a durable WPC core, built for long-term stability and everyday strength. Heat-fused layers resist warping, cupping, and expansion. Strong. Steady. Built for life.
***Passed ASTM F970 Testing for Static Load.**
Noyau WPC durable
Au coeur : un noyau WPC durable, conçu pour assurer une stabilité à long terme et une résistance quotidienne. Les couches thermofusées résistent au gauchissement, au flambage et à la dilatation. Solide. Stable. Conçu pour durer.
***Réussite du test ASTM F970 pour la charge statique.**

**Cold Weather Endurance**
Built for the toughest winters, our flooring has been guaranteed to perform at temperatures as low as -50°C without compromising its integrity. Whether installed in a cozy cabin or a cold-climate home, you can count on exceptional stability, durability, and beautiful floors year-round.
Résistance au froid
Conçu pour les hivers les plus rigoureux, notre revêtement de sol est garanti pour résister à des températures allant jusqu'à -50 °C sans compromettre son intégrité. Qu'il soit installé dans un chalet chaleureux ou dans une maison en climat froid, vous pouvez compter sur une stabilité exceptionnelle, une durabilité éprouvée et des planchers magnifiques tout au long de l'année.

**Armor Guard Protection**
Our commercial-grade wear layer resists scratches, stains, and chemicals, keeping floors beautiful for years. With its easy-to-clean surface, a simple sweep or mop is all it takes to maintain a fresh, elegant look.
***Passed ISO1518-1 Testing for Scratch Resistance & ASTM F925 Testing for Chemical Resistance.**
Protection Armor Guard
Notre couche d'usure de qualité commerciale résiste aux égratignures, aux taches et aux produits chimiques, préservant la beauté des planchers pendant des années. Grâce à sa surface facile à nettoyer, un simple coup de balai ou de vadrouille suffit pour conserver une apparence fraîche et élégante.
***Réussite des tests ISO1518-1 pour la résistance aux rayures et ASTM F925 pour la résistance aux produits chimiques.**

**Acoustic Sound Rating**
Our flooring surpasses industry standards for sound transmission, achieving an IIC rating of 72 and an STC rating of 71. This results in delivering certified sound control for condos, multi-level homes, and everyday peace of mind.
Indice acoustique
Notre revêtement de sol dépasse les normes de l'industrie en matière de transmission du son, avec un indice IIC de 72 et un indice STC de 71. Ces performances assurent un contrôle acoustique certifié pour les condos, les maisons à plusieurs étages et une tranquillité d'esprit au quotidien.

**Every Detail Matches**
Finished Right. Every Detail Matches. Our Color Matching Mouldings are crafted to blend seamlessly - for a clean, complete look from wall to wall.
Des détails parfaitement assortis
Finition impeccable. Chaque détail est assorti. Nos moulures agencées en couleur sont conçues pour s'harmoniser parfaitement - pour un rendu uniforme et soigné, d'un mur à l'autre.

**PureGuard Family & Pet-Friendly Flooring**
Certified by FloorScore and compliant with CARB Phase II standards, PureGuard ensures a safer and healthier indoor environment. Our low-emission flooring is designed for families and pets without compromising on style or durability.
Revêtements de sol PureGuard – Sûrs pour la famille et les animaux
Certifié par FloorScore et conforme aux normes CARB Phase II, PureGuard garantit un environnement intérieur plus sain et plus sécuritaire. Notre revêtement de sol à faibles émissions est conçu pour les familles et les animaux, sans compromis sur le style ni la durabilité.

**100% Waterproof, 100% Worry-Free**
Spills, splashes, and soaked boots? Not a problem. SureWood Origin's waterproof construction handles life's messes - and keeps it dry.
100% Imperméable, 100% Tranquillité d'esprit
Éclaboussures, déversements, bottes trempées? Aucun problème. La construction imperméable de SureWood Origin résiste aux petits accidents du quotidien - et garde le sol au sec.

**floor score**
Product made using commercial wood materials are CARB V2120 Phase 2 and EPA 40 C.F.R. 770 compliant.

CARB/EPA COMPLIANT
Les produits fabriqués à partir de matériaux en bois commerciale sont conformes aux normes CARB V2120 Phase 2 et EPA 40 C.F.R. 770.

CONFORME AUX NORMES CARB/EPA
Les produits fabriqués à partir de matériaux en bois commerciale sont conformes aux normes CARB V2120 Phase 2 et EPA 40 C.F.R. 770.

30 Year
Residential Warranty
Garantie Résidentielle

12 Year
Commercial Warranty
Garantie Commerciale



△ Bareline | VWP1515



△ Cashmere Sand | VWP1516



△ Brisa | VWP1518



△ Wheat Grove | VWP1520



△ Smoke Barrel | VWP1521



△ Beige Circuit | VWP1517



△ Burnt Brass | VWP1519



△ Truffle Dust | VWP1522